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Abstract (en)
[origin: ES296320U] The drive mechanism for a concertina-type door, including a motor and stepdown gearbox (1), a shaft (2) for winding up door-
lifting belts (15), and an end-of-stroke unit (4), are mounted in a U-shaped metal channel section beam whose open side does not face downwardly
and whose web is thus either the bottom horizontal portion of the beam, or else is disposed vertically. The beam (11) is fixed as a lintel at or near
the top of door risers (12, 13), and is closed by a removable cover. The inside of the beam is lined with insulating material (16) and is equipped with
a thermostatically controlled heater resistance. The beam housing enables the drive components to be maintained and repaired if need be without
being removed from the door. It also enables a concertina-type door to operate safely in all weathers, and facilitates manufacture thereof.

Abstract (fr)
L'élément moteur de la porte accordéon, c'est-à-dire le motoréducteur (1), l'arbre d'enroulement des sangles (2), l'élément de fin de course (4), etc.,
est fixé dans une poutre métallique profilée en U, la base du U étant soit horizontale et placée vers le bas, soit verticale. Cette poutre repose sur les
montants (12,13) de la porte ou bien est fixée contre lesdits montants, à leur extrémité supérieure. Elle est fermée par un couvercle amovible et elle
est obturée à ses extrémités. Elle est tapissée intérieurement par un matériau isolant (16). Elle peut être équipée d'une résistance chauffante, de
préférence avec une commande à thermostat. Ce dispositif, conçu à des fins de sécurité, permet l'entretien et la réparation éventuelle de l'élément
moteur sans dépose, assure le bon fonctionnement des portes accordéon par tous les temps et en facilite l'industrialisation.
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